
Masterplan dla Nowego Centrum Łodzi –
zapis debaty
Miasto wydało 700 tys. zł na kolejny dokument, w którym znalazło się to, co już znamy z innych
opracowań i strategii, w dodatku napisany mało zrozumiałym urzędniczym językiem. Czy trzeba
było wynajmować firmę zewnętrzną? Czy mimo to Zarząd Nowego Centrum Łodzi wie, co będzie się
działo na terenie zrewitalizowanego kompleksu EC1, który mimo upływu wielu miesięcy od
zakończenia budowy, wciąż stoi pusty. O tym oraz o pomyśle utworzenia w EC1 instytucji narodowej
rozmawialiśmy 6 maja 2015 roku na antenie Radia Łódź. Gośćmi programu przygotowanego we
współpracy z „Kalejdoskopem” byli Błażej Moder, dyrektor Zarządu NCŁ, oraz Marzena
Bomanowska, dyrektor Muzeum Kinematografii. W trakcie audycji usłyszeliśmy również wypowiedzi
posłanki Iwony Śledzińskiej-Katarasińskiej.

 
 
Była to kolejna debata w cyklu Radiowy Kalejdoskop Kultury prowadzona przez Agatę Gwizdałę
(Radio Łódź) i Piotra Groblińskiego („Kalejdoskop”)


